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Till Deltagare, styrelseledamöter 
  
Ärende KIF styrelsemöte 22/23-04 
  
Tid 2022-11-28 kl.16.45 
  
Plats Klubbstugan 
  
 

Deltagare Harald Simson 
Gunilla Windahl 

Ordförande 
v.ordförande 

 Bodil Pinzke Kassör 

 Thomas Pinzke 
Bent Simonsen 

Ledamot 
Ledamot 

 Pierre Sjöström 
Richard Fordham 
Göran Wennlid 
Staffan Carlsson 

Styrketräning 
Tennis 
Fiske 
Gäst 

   

1 Mötets öppnande 
 Ordförande hälsade de närvarande välkomna och förklarade mötet öppnat. 
  
2 Val av sekreterare/justeringsman 
 Harald utsågs till att föra dagens protokoll. Bodil utsågs att justera detsamma. 
  
3 Föregående protokoll 
 Uppgradering av Payson funktionen är kvar att åtgärda. Bodil kollar läget 

För övrigt förelåg inga ytterligare synpunkter. Beslöts att lägga protokollet till 
handlingarna. 

  
4  Allmän info 

Aktuell situation 
 

 Verksamhetsåret 2023 
Bodil har tagit fram en budgetprognos för 2023 som pekar på ett underskott på 
100kkr vilket gör det tveksamt om det finns förutsättningar att driva föreningen 
vidare efter årsskiftet 2023. Med detta som bakgrund och med tanke på de 
åtgärder som krävs ( firmateckning, bankåtaganden etc) har Bodil och 
undertecknad meddelat valberedningens ordförande att vi ställer upp för omval 
vid stundande extra årsmöte. Fö se pkt 7 valberedningens förslag. 

 

 Prissättning 2023 
Beslöts att innevarande års prissättning gäller även för 2023.  
 

 Träff Göta 
I oktober hölls ett avstämningsmöte med IS Göta. Från vår sida deltog Thomas, 
Staffan och undertecknad. Följande punkter berördes 
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Återuppbyggnad Götahallen 
Bygglov är under bearbetning, förhoppningen är att byggarbeten påbörjas strax 
efter årsskiftet och färdigställande till hösten 2023. Detta innebär att Göta 
planerar att fortsätta sina aktiviteter hos oss under januari till maj 2023. Vid 
mötestillfället fanns det en osäkerhet huruvida man skulle behöver våra hallar 
även september-december 2023 vilket vi inte har tagit hänsyn till i 
budgetprognosen. 

           Göta aktiviteter i plasthallen  
Framfördes att plasthallen i första hand är avsedd för KIF medlemmar och att 
Göta inte kan räkna med ytterligare timmar förutom de som finns i vårt 
bokningssystem för närvarande. Påpekades att det för spel i våra hallar krävs 
medlemskap i vår förening för samtliga som deltar i aktiviteten. Detta avser ej 
Götas träningsverksamhet.  
Utomhusbanor 
Enligt tidigare beslut i styrelsen togs frågan upp huruvida Göta kan tänka sig att 
ta över driften av utomhusbanorna from säsong 2023. Enligt Adrian finns det 
intresse att ta över nyttjanderätten alternativt köpa banorna av Kemira. Harald 
och Staffan kommer inleda samtal med Kemira kring detta under januari 2023.  
Fritidsbåten 
Frågan togs upp av oss om det kunde vara av intresse för Göta att få tillgång till 
båten under sommarsäsongen. Adrian skall ta upp detta i styrelsen men ville 
gärna har en kostnadsindikation från KIF vad avser den årliga fasta kostnaden. 
Vid dagens styrelsemöte beslöts att föreslå 4 kkr som fast årlig kostnad för Göta 
samt fö samma villkor för hyra av båten. 
 

 Fritidsvillan, Canasta   
Det kom i ett tidigare skede från Helsinborgs Canastaklubbar förfrågan om att 
hyra festlokalen under några år vilket i dagsläget inte är aktuellt längre 

  
  
5 Ekonomi 
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 Bodil gick igenom den aktuella statusen för föreningens ekonomi. Även under 
innevarande år har vi minskade siffror vad avser antalet medlemmar, sålda 
årskort och därmed mindre abonnemang som dock har bromsats genom Götas 
närvaro. För att klara våra utgifter för året är vi tvungna att sälja fonder för 60 kkr 
vilket innebär att våra kvarvarande fondmedel uppgår till 90 kkr. Detta skulle 
innebära att vi saknar medel för att klara samtliga utgifter för 2023. 

 
Sektionsrapporter  

 Fiske 
Göran rapporterade från årets fisketur som genomfördes den 23 oktober. Både 
väder och fisket var gynnsamt och samtliga deltagare var nöjda. Beslöts att 
genomföra en ny tur under hösten 23. 

 Styrketräning 
Enligt Pierre är beläggningen god. Disciplinen att återställa vikterna kunde dock 
vara bättre vilket Bent påpekade.  

 Tennis 
Tennisträning pågår om än i lite lägre omfattning. Påpekades att deltagarna 
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brister i att betala banavgiften vilket har delgivits träningsansvarig. 
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Extra årsmöte 

 Utformning dagordning 
Utskickad dagordning skall kompletteras med två punkter som kräver beslut på 
två årsmöten 
Föreningens avveckling  
Ändring av stadgarna avseende föreningens eventuella kvarvarande medel vid 
avvecklingen. 

 Valberedningens förslag 
Omval av ordförande och kassör 
Nyval av Staffan Carlsson samt Pierre Sjöström som ledamöter i styrelsen 

 Anpassning stadgar 
Avveckling föreningen skall beslutas på två årsmöten 
Eventuellt kvarvarande medel inkl båt och bod i Knähaken överförs till Kemiras 
fackklubbar 

 
Övrigt 

 Fritidsbåten 
Se punkt 4 och 7 

 Vakten 
Beslöts att uppmärksamma vaktens insatser för det gångna året. Pierre 
handlägger detta. 

 Städning hallarna 
Kommer framöver att hanteras av en större grupp. Schema har gjorts upp för 
ändamålet vilket innebär att hallarna är stängda helgfria måndagar mellan 0900-
1100. 

 
Nästa möte 
Nästa möte är extra årsmötet 2022-12-08  1630 i fritidsvillan. 
 
 
Vid protokollet                                                                       Justeras 
 
Harald Simson                                                                      Bodil Pinzke                                                     

  


